
P ROTOKÓŁ  NR   IV/2019 

 

z posiedzenia IV/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 31 stycznia 2019 

roku 

 

Miejsce obrad: sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie; 

 

Godzina rozpoczęcia obrad -  09.00 

 

W obradach IV/2019 sesji Rady Miejskiej uczestniczyło 14 Radnych. 

 

Do punktu 1 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka - Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady IV/2019 

sesji Rady Miejskiej w Barczewie i powitała wszystkich przybyłych. 

 

Do punktu 2 

 

Pani Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności i złożonych na niej podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad IV/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

Do punktu 3 

 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła następujące zmiany do porządku obrad: 

 

- wprowadzenie punktu 7 „Projekt uchwały odnośnie upoważnienia Przewodniczącej Rady Miejskiej 

w Barczewie do reprezentowania Rady Miejskiej w Barczewie” 

- wprowadzenie punktu 8 „ Projekt uchwały w sprawie zmiany regulaminu „Anioły Sukcesu w 

Gminie Barczewo” 

 

Radni jednogłośnie przyjęli zaproponowane przez Przewodniczącą Rady zmiany do pkt 7 i 8 

porządku obrad ( imienny wykaz głosowania w załączeniu); 

 

W związku z brakiem innych zmian Radni przyjęli jednogłośnie następujący porządek obrad po 

zmianach zaproponowanych przez Przewodniczącą Rady (wykaz imienny głosowania w załączeniu):  

 

4. Przyjęcie protokołu z obrad III/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie; 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III(17)2018 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia  

    27 grudnia 2018 roku w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

    w Barczewie na 2019 rok; 

6. Projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki    Zdrowotnej – Miejskiej Przychodni Zdrowia w Barczewie; 

7. Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Przewodniczącej Rady Miejskiej w Barczewie do 

reprezentowania Rady Miejskiej w Barczewie; 

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany regulaminu konkursu „Anioł Sukcesu w Gminie Barczewo“ 

9. Projekt uchwały w sprawie: Analizy zmiany w zagospodarowaniu przestrzennym Miasta i Gminy 

Barczewo Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego; 

10. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu w obrębie Nikielkowo, gmina Barczewo; 

11. Projekt uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla 

podmiotów prowadzących instytucje opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 na terenie Gminy 

Barczewo; 

12. Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Bartołtach Wielkich; 



13. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy Samorządowi Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na dofinansowanie zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli; 

14. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 

2019-2028; 

15. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2019 rok; 

16. Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady Miejskiej; 

17. Interpelacje i zapytania Radnych;  

18. Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych; 

19. Odpowiedzi 

20. Informacja o prowadzonej kontroli i uzyskanych efektach segregacji odpadów komunalnych; 

21. Informacja o aktualnie prowadzonych formach promocji gminy Barczewo oraz informacja o    

aktualnie prowadzonych pracach związanych z pozyskiwaniem środków zewnętrznych; 

22. Przedstawienie planu działania Centrum Kulturalno-Bibliotecznego na 2019 rok; 

23. Sprawy różne i wolne wnioski; 

24. Zamknięcie obrad IV/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.       

 

 

Do punktu 4 

 

Radni jednogłośnie ( 14 głosami „za” – wykaz głosowania w załączeniu) przyjęli protokół z obrad 

III/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

Do punktu 5 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka poinformowała, że na jej ręce wpłynął wniosek 

Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej o zmianę terminu kontroli w Zakładzie Budynków 

Komunalnych w Barczewie; 

 

Wyjaśnienia do wniosku przedstawiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Sidor; 

 

W związku z brakiem uwag do projektu uchwały Rada Miejska podjęła: 

    

UCHWAŁA nr IV(33)2019 z dnia 31 stycznia 2019 roku 

w sprawie zmiany uchwały nr III(17)2018 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 27 grudnia 2018 

roku w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Barczewie  

na 2019 rok 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 6 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Burmistrz Andrzej Maciejewski oraz Pan Tadeusz 

Plawgo – Dyrektor Miejskiej Przychodni Zdrowia w Barczewie; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka przekazała, że Pan Andrzej Maciejewski zostaje wpisany jako 

przewodniczący Rady Społecznej i zapytała Radnych czy jest ktoś chętny do pracy w tej Radzie? 

 

Do pracy w Radzie Społecznej zgłosili się następujący Radni: 

1. Bogumiła Lisowska 

2. Halina Bronka 

3. Aleksandra Ciechanowicz- Osiecka 

4. Adam Dowgiałło 

 



 

Pani Przewodnicząca Rady wprowadziła autopoprawkę do projektu uchwały –  §2 otrzymuje 

następujące brzmienie „ Pierwsze posiedzenie rady, o której mowa w § 1, odbędzie się do dnia 

31 marca 2019 r.” 

 

Radni jednogłośnie przyjęli zgłoszoną przez Przewodnicząca Rady autopoprawkę (imienny wykaz 

głosowania w załączeniu); 

 

W związku z brakiem uwag do projektu uchwały Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr IV(34)2019 z dnia 31 stycznia 2019 roku 

w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki    

Zdrowotnej – Miejskiej Przychodni Zdrowia w Barczewie; 

 

Imienny wykaz głosowania do punktu 6 porządku obrad w załączeniu; 

 

Do punktu 7 

 

W związku z brakiem uwag do projektu uchwały Rada Miejska podjęła:  

 

UCHWAŁA nr IV(35)2019 z dnia 31 stycznia 2019 roku 

w sprawie upoważnienia Przewodniczącej Rady Miejskiej w Barczewie do reprezentowania 

Rady Miejskiej w Barczewie; 

 

Imienny wykaz głosowania do punktu 7 porządku obrad w załączeniu; 

 

Do punktu 8 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki, Kultury i 

Promocji Gminy Pan Adam Dowgiałło 

 

Radni wraz z Burmistrzem przedyskutowali kwestie związane z projektem uchwały; 

 

W związku z brakiem uwag do projektu uchwały Rada Miejska podjęła:  

 

UCHWAŁA nr IV(36)2019 z dnia 31 stycznia 2019 roku 

w sprawie zmiany regulaminu konkursu „Anioł Sukcesu w Gminie Barczewo“ 

 

Do punktu 9 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Iwona Nobert-Ćwiek, zastępca kierownika wydziału 

BIOŚ; 

 

Radni podjęli dyskusję w sprawie projektu uchwały; 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna; 

 

W związku z brakiem uwag do projektu uchwały Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr IV(37)2019 z dnia 31 stycznia 2019 roku 

w sprawie : Analizy zmiany w zagospodarowaniu przestrzennym Miasta i Gminy Barczewo 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego; 

Imienny wykaz głosowania do punktu 9 porządku obrad w załączeniu; 



Do punktu 10 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Iwona Nobert-Ćwiek; 

 

Radni podjęli dyskusję w temacie projektu uchwały; 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr IV(38)2019 z dnia 31 stycznia 2019 roku 

w sprawie zmieniający uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu w obrębie Nikielkowo, gmina Barczewo; 

 

Imienny wykaz głosowania do punktu 10 porządku obrad w załączeniu; 

 

Do punktu 11 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Hanna Chyżyńska – Dyrektor Miejskiego 

Zespołu Oświaty i Zdrowia w Barczewie; 

 

Radni podjęli dyskusję w temacie projektu uchwały; 

 

Pan Adam Dowgiałło poprosił o przygotowanie dla Radnych informacji odnośnie ilości dzieci, które 

będą w wieku żłobkowym w kolejnych latach; 

 

Przewodnicząca Komisji Finansów Publicznych Krystyna Mańkowska złożyła wniosek formalny  

o zmniejszenie kwoty dotacji do 140,00zł na dziecko; 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych Bogumiła Lisowska również złożyła 

wniosek o zmniejszenie kwoty dotacji do 140,00zł; 

 

Pani Przewodnicząca Rady złożyła autopoprawkę do projektu uchwały  - w § 1, pkt 1 ppkt 2 „dla 

podmiotów prowadzących kluby dziecięce miesięczna dotacja w wysokości 140,00 zł na każde 

dziecko objęte opieką” 

 

Autopoprawka została przez Radnych przyjęta ( imienny wykaz głosowania w załączeniu) 

 

Po przedstawieniu wyjaśnień i przedyskutowaniu przez Radnych projektu uchwały Rada Miejska 

podjęła: 

 

UCHWAŁA nr IV(39)2019 z dnia 31 stycznia 2019 roku 

w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących instytucje opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 na terenie Gminy Barczewo; 

 

Imienny wykaz głosowania do punktu 11 porządku obrad w załączeniu; 

 

Do punktu 12 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Dyrektor Hanna Chyżyńska; 

 

Radni Rady Miejskiej wraz z Burmistrzem przedyskutowali kwestie przedstawione w wyjaśnieniach 

przez Panią Dyrektor Hannę Chyżyńska; 

 



Pani Krystyna Mańkowska złożyła wniosek formalny o zamknięcie dyskusji nad projektem uchwały. 

 

Wniosek został przez Radnych przyjęty (głosowanie imienne w załączeniu); 

 

Opinia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych - opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr IV(40)2019 z dnia 31 stycznia 2019 roku 

                    w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Bartołtach Wielkich; 

 

Imienny wykaz głosowania do punktu 12 porządku obrad w załączeniu; 

 

Przerwa w obradach; 

 

Do punktu 13 

 

Wznowienie obrad po przerwie; 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Dorota Kondratowicz – Skarbnik Miasta; 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych– opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr IV(41)2019 z dnia 31 stycznia 2019 roku 

w sprawie udzielenia pomocy Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 

dofinansowanie zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli; 

 

Imienny wykaza głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 14 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej i zmian budżetu na 

2019 rok przedstawiła Pani Dorota Kondratowicz – Skarbnik Miasta; 

 

Radni wraz z Panem Burmistrzem podjęli dyskusję w sprawie przedstawionych projektów uchwał; 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywnado pkt 14  i 15; 

 

Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr IV(42)2019 z dnia 31 stycznia 2019 roku 

                        w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2028; 

 

Do punktu 15 

 

Pani Przewodnicząca Rady przekazała, że Pani Skarbnik złożyła już wyjaśnienia do tego projektu 

uchwały przy pkt 14; 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych - opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła:   

UCHWAŁA nr IV(43)2019 z dnia 31 stycznia 2019 roku 

                                   w sprawie zmiany budżetu Gminy Barczewo na 2019 rok; 



Imienny wykaz Radnych do obu uchwał w załączeniu; 

 

Do punktu 16  

 

Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa przedstawił sprawozdanie z działalności między 

sesjami Rady Miejskiej po czy odpowiedział na pytania zadane przez Radnych do tego sprawozdania; 

 

 

Do punktu 17 

 

INTERPELACJE 

 

Pani Przewodnicząca Rady przekazała, że na poprzedniej sesji interpelację złożyła Pani Krystyna 

Mańkowska i otrzymała na nią odpowiedź. W okresie między sesjami Pani Krystyna Mańkowska 

złożyła zapytanie do Pana Burmistrza i na nie również uzyskała odpowiedź. 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka poinformowała, że wpłynęły do niej na dzisiejszą sesję trzy 

interpelacje złożone przez: 

1. Radnego Grzegorza Matłokę; 

2. Radną Balbinę Buras 

3. Radnego Andrzeja Turka 

 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła treści interpelacji Pana Andrzeja Turka; 

 

Radny Grzegorz Matłoka oraz Radna Balbina Buras osobiście odczytali treść swoich interpelacji; 

 

Radny Piotr Groszkowski złożył wniosek o nieodczytywanie treści interpelacji na sesji, a 

przedstawianie jedynie pytania z tych interpelacji; 

 

Pani Przewodnicząca Rady przekazała, że interpelacja oprócz pytań powinna zawierać również stan 

faktyczny przedstawianego problemu; 

 

Pan Andrzej Maciejewski dodał, że treść interpelacji i odpowiedzi na nie umieszczana jest na BIP 

Barczewo i sugestia Pana Radnego Piotra Groszkowskiego jest słuszna gdyż Pan Burmistrz nie 

odniesie się do przedstawionych interpelacji na sesji; 

 

Pani Halina Bronka stwierdziła, że ma odmienne zdanie jak Pan Radny Piotr Groszkowski. Uważa, że 

należy nagłaśniać sprawy aby mieszkańcy wiedzieli, że pewne tematy zostały poruszone; 

 

 

ZAPYTANIA 

 

Radny Adam Dowgiałło – sprawa ustawienia ekranów akustycznych. Pan Radny prosi o to, aby 

poinformować go o spotkaniu z Zarządem Dróg Wojewódzkich (jeśli do takiego spotkania dojdzie) i 

wysłaniu pisma w sprawie ustawienia ekranów do tego Zarządu; 

 

Radna Maria Sidor – zapytała kiedy będzie otwarcie świetlicy w Wójtowie? Pani Radna zgłosiła 

również problem z oświetleniem we wsi Wójtowo – lampy nie świecą, mrugają, świecą różnymi 

kolorami światła. Do kogo zgłosić ten problem? Pani Radna poruszyła również problem z brakiem 

informacji dla mieszkańców o terminach polowań. Nieznane są obszary polowań? 

 

Radny Bartosz Pontus – Pan Radny przekazał, że wpłynął do niego wniosek od mieszkanców aby 

autobus, który zabiera dzieci do szkoły z Odryt zajeżdżał do centrum wsi, a nie odbierał dzieci ze 

skrzyżowania z drogą powiatową. Pan Radny poruszył również kwestię drogi dojazdowej do 



Studzianka – jest to droga prywatna i jednocześnie jedyna droga dojazdowa do wsi. Mieszkańcy 

pytają czy jest możliwość wyremontowania tej drogi? Jeśli nie ma takiej możliwości to co będzie jeśli 

właściciel tej drogi ją zamknie? Pan Radny przekazał, że jest problem z kursowaniem okejek do Odryt 

w soboty – kursy zostały zlikwidowane. Mieszkańcy proszą o podjęcie rozmów z przewoźnikiem w 

sprawie przywrócenia kursów. Mieszkańcy Bartołt Wielkich i Leszna pytają na jakim etapie jest 

sprawa transportu publicznego z ich miejscowości. Mieszkańcy proszą również o wyłożenie kupek 

z piaskiem przy drodze powiatowej w najbardziej newralgicznych punktach, aby mieszkańcy mogli 

sami posypywać oblodzone miejsca. Pan Radny zapytał na koniec o sprawę słupa energetycznego na 

boisku w Lesznie – co się dzieje w tej sprawie? 

 

Radna Halina Bronka – Pani Radna poruszyła problem z oświetleniem wzdłuż muru przy Zakładzie 

Karnym do skrzyżowania z ul. Grottgera. Jest tam kilka starych słupów. Czy można byłoby w tej 

kwesti podjąć rozmowy z Zakładem Karnym aby zainicjować takie partnerstwo publiczno-prywatne? 

 

Radny Piotr Groszkowski – Pan Radny przestawił sprawę wypadku w miejscowości Nikielkowo 

gdzie pracownik pracujący przy budowie gazociągu został poturbowany przez dzika. Pan Radny 

dostał informację, że kilka dni temu dzik znów był widziany w Nikielkowie przy ul. Dębowej. Pan 

Radny po rozmowie ze Strażą Miejską uzyskał informację, że należy tą sprawę zgłosić do 

Powiatowego Lekarza Weterynarii by się tą sprawa zajęli. Pan Radny prosi o interwencję w tej 

sprawie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka poinformowała, że 

napisali do niej pismo mieszkańcy miejscowości Sapunki z zapytaniem o remont drogi. Czy coś 

zostanie w tej kwestii zorganizowane i kiedy ta droga będzie remontowna?Pani Przewodnicząca 

zapytała czy i kiedy będzie ogłoszony przetarg na inwestycje związane z budżetem obywatelskim? 

Pani Radna stwierdziła, że w ubiegłych latach przetargi w ramach budżetu były bardzo późno 

ogłaszane; 

 

Radny Adam Dowgiałło –Pan Radny poprosił o to, że jeśli są dwa projekty dotyczące tego samego 

czyli np. budowy lub rozbudowy placu zabaw, aby łączyć ze sobą przetargi co może przynieść 

oszczędności. W ubiegłych latach taka propozycja nie przyniosła zadowolenia wśród urzędników.   

 

Radna Halina Bronka – Pani Radna poprosiła o informację do kogo z pracowników Radni mogą się 

zgłaszać w sprawie inwestycji z budżetu obywatelskiego? 

 

 

Do punktu 18 

 

Sołtys Sołectwa Kaplityny Krystyna Szter – Pani Sołtys zapytała o sprawę śmietnika przy 

Synagodze i poprosiła Panią Przewodniczącą Rady o wsparcie działań w tej sprawie. 

 

Sołtys Sołectwa Nikielkowo Edward Maciejewski – Pan Sołtys na wstępie stwierdził, że plan 

zagospodarowania przestrzennego Nikielkowa powstaje od 10 lat i ma nadzieję, że wkońcu powstanie. 

Pan Edward Maciejewski podziękował również za przesłanie kosztorysu remontów dróg w 

Nikielkowie, o który wystąpił do Burmistrza na piśmie. Pan Sołtys przekazał, że kosztorys opiewa na 

kwotę 30.000zł. Z funduszu sołeckiego zostanie przekazane na ten cel 14.440,37zł i Pan Sołtys 

wystąpił do Burmistrza z pismem o zabezpieczenie kwoty brakującej do tych 30.000zł i zlecenie 

opracownia dokumentacji.  Pan Sołtys poinformował również, że Starostwo Powiatowe wydało 

pozwolenie na remont dróg osiedlowych w Nikielkowie do których zobowiązała się Aldesa. Decyzja 

nie jest jeszcze prawomocna. Pan Sołtys zwrócił się z prośbą do Pana Burmistrza, że jak tylko 

uprawomocni się ta decyzja aby zorganizować spotkanie z zainteresowanymi mieszkańcami na temat 

przymierzenia się Aldesy do sprawy remontu tych dróg. Pan Sołtys podziękował za zajęcie się sprawą 

komunikacji publicznej.   

 



Przerwa w obradach; 

Do punktu 19   

 

Pan Andrzej Maciejewski przekazał, że odpowiedzi na interpelacje zostaną opublikowane na BIP 

Urzędu oraz przekazane Radnym w formie pisemnej. 

 Przed rozpoczęciem odpowiedzi na pytania Pan Burmistrz stwierdził, że większość zapytań 

można załatwić przez telefon dzwoniąc do pracowników Urzędu, do kierowników wydziałów bądź 

też do Pana Burmistrza i nie trzeba czekać z tymi zapytaniami do sesji; 

 

Pan Andrzej Maciejewski udzielił następujących odpowiedzi: 

 

Odpowiedź dla Pana Adam Dowgiałło: 

 – zostanie wystosowane pismo do GDDKiA w sprawie ekranów oraz wiat przystankowych w 

miejscowości Ruszajny, o które pytał Pan Grzegorz Matłoka. Radni zostaną zaproszeni na 

ewentulane spotkanie; 

- łączenie przetargów w budżecie obywatelskim – Pan Burmistrz jest za takim rozwiązaniem o ile 

nie będzie to wydłużało terminów i komplikowało inwestycji; 

 

Odpowiedź dla Pani Marii Sidor: 

- odbiór świetlicy w Wójtowie – 07 stycznia 2019 roku został powiadomiony Powiatowy 

Inspektor Sanitarny w Olsztynie oraz Komenda Miejska Państwowej Straży Pożarnej w 

Olsztynie (obie te instytucje mogą wnieść swoje uwagi co do świetlicy). Komenda takiego 

sprzeciwu nie wniesie, Gmina oczekuje na opinię Inspektora. O opinii zostanie Pani Radna 

powiadomiona; 

- migające oświetlenie – sprawa oświetlenia przy kościele w Wójtowie jest już załatwiona, 

problemem była awaria czujnika zmierzchu. Pozostałe lampy, które mają awarię będą świecić; 

- sprawa polowań – informację na ten temat są przekazywane sołtysom i zamieszcane na BIP 

Urzędu; 

 

Odpowiedź dla Pana Bartosza Pontusa: 

- przewóz dzieci szkolnych (autobus szkolny zajeżdza do wsi) - sprawa zostanie przekazana Panu 

Zienkiewiczowi, który projektuje sieć linii trasportu publicznego. Jeśli będzie możliwość 

zawrócenia autobusem w środku wsi to ta uwaga zostanie uwzględniona; 

- droga prywatna do Studzianka – trzeba sprawdzić tą sytuację w terenie i na mapach własności 

wraz z wydziałem GNR. Każdy mieszkaniec mający dom przy tej drodze powinien mieć 

służebność przejścia i przejazdu. Nie ma takiej możliwości by właściciel drogi mógł zabronić 

sąsiadom przejazdu przez tą drogę.Jeśli chodzi o remont to nie możliwości inwestowania w 

prywatną drogę; 

- okejki na trasie Jedzbark-Odryty w soboty – Pan Burmistrz przedstawił sprawe kursu firmy 

przewozowej Pana Kobusa na trasie Barczewko/Nikielkowo. Pan Burmistrz odpowiadając na 

pytanie stwierdził, że Gmina może wnioskować o przywrócenie tego kursu, ale nie wie z jakim to 

będzie skutkiem. Pan Burmistrz alepuje do mieszkanców aby żądali od przewoźników bilety na 

przejazd, to pozwoli właścicielom okejek zbadać rentowność danego kursu; 

- piasek na podjazdach- jest to możliwe do wykonania i Pan Burmistrz zwróci się z prośbą do 

PSD o utrzymanie dróg w należytym stanie oraz doposażenie w piasek na podjazdach i zakrętach; 

- słup energetyczny na boisku w Lesznie – Pan Krzysztof Zdziarstek przekazał, że zostało 

wystosowane pismo do Energa Operator, która to przekazała że należy złożyć wniosek o warunki 

i dokonane zostaną szczegółowe szacunki ile może kosztować przeniesienie słupa; 

- transport publiczny na terenie Bartołt Wielkich i Leszna – transport będzie organizowany od 

września bieżącego roku. W tym momencie żaden z przewoźników nie zdecydował się na tą linię. 

Gmina jest organizatorem transportu. Przetarg będzie ogłaszany na okres 3 lat. Wspomniana trasa 

jest w planach do skomunikowania; 

 

 



Odpowiedź dla Pani Haliny Bronki: 

- lampy przy Zakładzie Karnym – ustalone zostanie kto jest właścicielm słupów na tej ścieżce i 

czy właściciel zgadza się na podłączenie i opomiarowanie źródła światła. Cięzko jest w tym 

momencie powiedzieć czy te lampy da się zamontować; 

- budżet obywatelski – sprawą budżetu będzie się teraz zajmował zespół 2 pań obsługujących 

fundusze zewnętrzne. Gmina będzie jak najszybciej ruszała z realizacją budżetu obywatelskiego; 

 

Odpowiedź dla Pana Piotra Groszkowskiego: 

- wypadek z udziałem dzika – wystąpienie do Powiatowego Inspektora Weterynarii jest wskazane; 

 

Odpowiedź dla Pani Aleksandry Ciechanowicz-Osieckiej: 

- remont drogi do Sapunek – remonty dróg ruszą na wiosnę. Zależy to również od tego kto wygra 

przetarg 

 

Odpowiedź dla Pani Krystyny Szter: 

- śmietnik przy Synagodze – tematem tym zajmuje się Zastępca Burmistrza Piotr Mostek. Do 

śmietnika są wrzucane smieci nie tylko mieszkańców z pobliskiej kamienicy ale też i 

przejeżdzających. Budowa śmietników w strefie konserwatorskiej nie jest rzeczą tanią. Jest 

pomysł aby zlikwidować śmietnik przy Synagorze i wybudować śmietniki przy ul. Obrońców 

Warszawy 3 i ul. Mostowej; 

 

Odpowiedź dla Pana Edwarda Maciejewskiego: 

- dofinansowanie kwotą ok. 15.000zł na projekt dróg osiedlowych – kosztory tych dróg wynosin 

ok. 30.000zł i nie obejmuje całości ul. Dębowej, Parkowej i Świerkowej. Pan Burmistrz 

postawi wniosek do Rady o dofinansowanie tego projektu; 

- spotkanie z Aldesą – Pan Burmistrz będzie się starał dopiąc sprawe do końca aby firma 

wywiązała się z obietnic, które mieszkańcom Nikielkowa złożyła; 

 

Do punktu 20 

 

Pani Przewodnicząca przekazał, że informacja została przekazana Radnym w materiałach na sesję. 

Były również pytania skierowane od Radnych, na które Urząd udzielił Radnym odpowiedzi.   

 

Pan Burmistrz przedstawił kwestię dotyczącą prowadzonej kontroli i uzyskanych efektach segregacji 

odpadów komunalnych; 

 

Radni podjęli dyskusję w sprawie przedstawionej informacji. W dyskusji wzięła udział również Pani 

Beata Szewczyk- Prezes Zakładu Usług Komunalnych w Barczewie; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka złożyła wniosek formalny o zamknięcie dyskusji w tym 

punkcie. Wniosek został jednogłośnie przyjęty ( imienny wykaza głosowania w załączeniu) 

 

Do punktu 21 

 

Pani Halina Bronka złożyła wniosek formalmny o nieprzedstawianie informacji i przejście do 

zadawania pytań przez Radnych. Radni otrzymali informację w materiałach na sesję Wniosek został 

jednogłośnie przyjęty przez Radnych (imienny wykaz głosowania w załączeniu); 

 

Obecni na Sali Radni rozpoczęli dyskuję w sprawie otrzymanej informacji oraz zadawali pytania do 

tej informacji Pani Anecie Janikowskiej-Kiśluk, która była jej autorem. Na zadane pytania Radni 

otrzymywali odpowiedzi; 

 

Do punktu 22 

Pani Halina Bronka złożyła wniosek formalny o nieprzedstawianie informacji do pkt 22. Informacja 



została przedstawiona na piśmie.Pani Radna prosi o zadawanie pytań Panu Burmistrzowi. Radni 

jednogłośnie wniosek przyjęli ( imienny wykaz głosowania w załączeniu); 

 

Radni obecni na Sali wraz z Panem Burmistrzem podjęli dyskusję w sprawie przedstawionej 

informacji; 

 

Do punktu 23 

 

Pan Radny Adam Dowgiałło poinformował, że dziś tj. 31 stycznia o godz. 18.00 odbędzie się 

spotkanie odnośnie ewentualnej zmiany regulaminu budżetu obywatelskiego. Spotkanie odbędzie się 

w Sali konferencyjnej Urzędu, na które Pan Radny zaprasza mieszkańców. Pan Radny poinformował 

również, że w dniu jutrzejszym (01.02.2019) lub 04.02.2019 roku ruszy nabór wniosków do Anioła 

Sukcesu. Pan Adam Dowgiałło przekazał, że jeśli Radni mają pytania do Pana Tomasz Loewnau 

dotyczące elektromobilnych szlaków to można skorzystać z obecności Pana Tomasz gdyż nagrywa 

dzisiejsze obrady sesji. Pan Radny prosi aby list intencyjny w tej sprawie został podpisany jak 

najszybciej; 

 

Pani Halina Bronka przekazała, że sprawa elektromobilnych szlaków była poruszana na kilku 

Komisjach i Radni wstępnie wyrazli zgodę na podpisanie listu intencyjnego w tej sprawie; 

 

Pan Adam Dowgiałło dodał, że może Przewodniczący Komisji przedstawili by decyzję swoich 

Komisji. Mówiąc dalej poinformował, że Komisji Sportu, Kultury i Promocji Gminy oraz Komisja ds. 

Gospodarczych i Mieszkaniowych wydały opinię pozytywną; 

 

Pani Przewodnicząca Rady stwierdziła, że pismo wpłynęło do Rady i zostało przekazane do Komisji. 

Nie wszystkie Komisje wydały opinię na piśmie. Pani Przewodnicząca prosi o przygotowanie opini na 

piśmie; 

 

Pan Burmistrz poinformował, że skoro jest pozytywna opinia Rady to zostanie ten list intencyjny 

podpisany; 

 

Pan Tomasz Loewnau przekazał dodatkowe informacje odnośnie podpisania listu intencyjnego; 

 

Pan Burmistrz zachęcił mieszkańców do wzięcia udziału w koncercie uwielbieniowym nw dniu 10 

lutego 2019 roku w kościele w Nikielkowie. Jest to koncert dla jednego z mieszkańców Nikielkowa, 

który uległ wypadkowi. Pieniądze zebrane podczas tego konceru zostaną przekazane na rehabilitację 

tego mieszkańca.Do udziału w koncercie zachęcał również Pan Radny Piotr Groszkowski; 

 

Pani Krystyna Mańkowska poprosiła o udzielenie głosu Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w 

Łęgajnach; 

 

Pan Radny Adam Dowgiałło poprosił Pana Piotra Mostka - Zastępcę Burmistrza o przedstawienie 

podsumowania corocznej akcji Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, która odbyła się na terenie 

Gminy Barczewo; 

 

W sprawach różnych zabrała głos Pani Iwona Sosnowska – członek Rady Pedagogicznej przy Szkole 

Podstawowej w Łęgajnach, która poruszyła kwestię petycji, która została złożona do Burmistrza (skan 

petycji został umieszczony na BIP Urzędu w zakładce Petycje i wnioski). Pani Iwona Sosnowska 

prosi o rozpatrzenie tej petycji i udzielenie odpowiedzi na piśmie; 

 

Pani Przewodnicząca Rady przekazała, że petycja wpłynęła zarówno od Rady Rodziców jak i Rady 

Pedagogicznej i pracowników Szkoły Podstawowej w Łęgajnach. Czas na odpowiedź wynosi 3 

miesiące. Petycje trafiły do wszystkich Komisji Rady. Pani Przewodnicząca dodała, że odpowiedź 

zostanie przekazana na piśmie; 



 

Głos w sprawach różnych zabrała również Pani Elżbieta Kozłowska- Dyrektor Szkoły Podstawowej w 

Łęgajnach, która przedstawiła kwestię zajęć wychowania fizycznego w swojej szkole; 

 

Pani Krystyna Szter podziękowała Panu Zastępcy Burmistrza oraz Radnej Krystynie Mańkowskiej za 

przeprowadzenie sprawnej akcji humanitarnej w Kaplitynach. Pani Radna Powiatowa podziękowała 

również za sprawną akcję odśnieżania dróg. Pani Krystyna Szter odniosła się również do sprawy 

zamiaru likwidacji szkoły w Bartołtach Wielkich; 

 

Pani Przewodnicząca Rady również podziękowała Panom Burmistrzom za szybie reakcje odnośnie 

utrzymania dróg oraz na wnioski, które wpływają; 

 

Do punktu 24 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka zamknęła obrady IV/2019 sesji Rady Miejskiej dziękując 

wszystkim za przybycie; 

 

 

 

 

     Protokołowała:          Przewodnicząca Rady Miejskiej: 

/-/Katarzyna Białecka              /-/Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka 


